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proposició. Diu que en la Junta General de l’any
1927 es prengué l’acord de no condonar prorra
tee amb un esperit evident de qué els capitals que 
s’acumularan no es destinaran a altres finalitats 
que a les necessitats exclusives de la Mutual; que 
es presenta al Consell un projecte de Vellesa a 
base de disposar precisament deis ingressos del 
Fons Mixt, que el Consell cregué que era contra- 
ri a l’esperit de l’acord citat de l’Assemblea. Afir
ma que la proposició que ara es discuteix nasqué 
per assegurar que una Junta General no pugui 
destinar l’esperit de l’acord de l’Assemblea de 
1927.

Seguidament, el Dr. Coll proposa dues esmenes 
a la proposició amb l’objecte de concretar que l’a- 
cumulació en el Fons Mixt es fa per atendre les 
obligacions actuals de la Mutual i llavors perqué 
la quantia d’aquell capital sigui oportunament as- 
senyalada per una Junta General convocada a 
l'efecte.

Posada a votació per extrems, s’aprova per ma- 
joria la proposició amb l’esmena proposada peí 
doctor Coll, i en conseqüéncia queda redactat el 
parágraf sisé de l’article 18 de la següent forma:

“El Fondo Mixto será común a ambas seccio
nes. Se formará: Con las cuotas fijas; con los 
pluses de prorrata citados en el articulo- 12; con 
las otras cantidades que se le destinan en el pre
sente Reglamento y con los donativos, legados, 
subvenciones y otros ingresos extraordinarios, ex
cepto en el caso de que quien los haga los condi
cione para otra finalidad. El Fondo Mixto está 
destinado a cubrir los gastos de administración, 
a suplir la función de los Fondos de Compensa
ción si’éstos llegan a extinguirse y a atender las 
otras obligaciones que actualmente pesan sobre la 
Asociación, no asignadas de una manera expre
sa a los otros cuatro Fondos.—El Consejo Ad
ministrativo propondrá a una Junta General ex
traordinaria convocada al efecto en el momento 
en que haya de limitarse el fondo de reserva que 
se constituye y el destino que haya de darse al 
exceso que se produzca.”

Aprovada aquesta modificado, es paasa al se- 
gon extrem de la proposició que demana la su- 
pressió del parágraf seté del mateix article 18. 
Per unanimitat s’acorda que quedi suprimit aquest 
parágraf que tractava de la gradació en fer la 
condonació de prorrates.

A continuado es passa a tractar de la proposi-

ció que signa el Dr. Sixte Cambra i d’altres vui- 
tanta associats, on es demana la modificado de 
restructura actual de les Juntes Generáis, fent- 
les de lliuré assisténcia en lloc de Delegats com es 
fa actualment.

La Presidéncia concedéix. la paraüla al doctor 
Sixte Cambra, que no essent Delegai se l’ha con
vocai expressament per a que pugui defensar la 
proposició.

El Dr. Cambra enumera les dificultáis que, se- 
gons el seu criteri, té la forma actual de Dele
gáis i pondera els avantatges de la lliure assistén
cia.

Afegeix que a mes de les raons d’ordre moral
o de conveniéncia, hi ha els preceptés de la Liei, 
que en el seu esperit i en la seva lletra assenyala 
que tots els associats han de poder manifestar la 
seva opinió.

El Dr. Rosell-Jané deixa d’actuar i passa a ocu
par la Secretaria el Dr. Mas i Oliver, Vice-secre- 
tari del Consell.

La Presidéncia fa algunes aclaracions i recor- 
da l’acord del Consell que dóna orientado a aquest 
assumpte i respecte 1’esperit legal, diu que en pri
mer Hoc hi ha l’acceptació del Reglament per al 
soci, Reglament aprovat per l’autoritat compé
tent.

Intervé el Dr. Coll. Diu que la proposició po
saria, si fos aprovada, en inferioritat de condi- 
cions ais socis de fora de Barcelona, malgrat de 
qué se’ls hi concedeixi el dret de delegació.

Torna a ocupar la Secretaria el Dr. Rosell- 
Jané.

Acaba el Dr. Coll defensant l’opinió del Con
sell perqué es pugui conéixer el sentit deis asso- 
ciats.

El Dr. Santiñá diu que la proposició represen
ta un estât d’opinió que es demostra en la votació 
del partit de Barcelona a l’aprovar la proposició. 
Afegeix que la Liei disposa concretament sobre 
aquest assumpte i llegeix els articles de la vigent 
Liei d’Assegurances que en fan referéncia.

Intervé el Dr. P. Mas i Oliver ; diu que l’estruc- 
tura actual dóna suficients garanties ais socis per 
a manifestar-se, com ho demostra el fet de qué 
el propi Dr. Cambra, no Delegat, ha pogut pre
sentar i está defensant lliurement una proposició 
de suficient importáncia. S’adhereix a l’opinió del 
Consell en el sentit de qué es suprimeixin els as- 
sumptes d’última hora amb l’objecte de qué sis


